
Şubemiz 28. Olağan Genel Kurulu Gerçekleştirildi

genel kurul

Şubemizin 28. Olağan Genel 

K u r u l u ,  6 - 7  Ş u b a t  2 0 1 0  

tarihlerinde gerçekleştirildi. 6 

Şubat 2010 tarihinde yapılan 

Genel Kurulun ardından 7 Şubat 

2010 tarihinde yapılan seçimlerle 

EMO İzmir Şubesi 28. Dönem 

Yönetim Kurulu belirlendi. 1129 

üyenin oy kullandığı Genel 

Kurulda 1111 geçerli oyun 

766’sını Demokrat Mühendisler, 

305’ini Yenilikçi Mühendisler 

Grubu aldı.

28. Olağan Genel Kurulu 6 Şubat 

2010 tarihinde DEÜ DESEM Büyük 

Salon'da 260 üyenin katılımıyla 

gerçekleştirildi. 

Şubemizin 28. Olağan Genel 

Kurul Divan Başkanlığına Macit 

Mutaf, Başkan Yardımcılığına 

Ahmet Becerik ve yazmanlıklarına 

Murat Güler ve Şemseddin Babadağ 

seçildiler. 

Genel Kurul açılışına; Bornova 

Belediye Başkanı Prof. Dr. Kamil 

Okyay Sındır, TMMOB İzmir İKK 

Sekreteri Ferdan Çiftçi, MMO İzmir 

Şubesi Yönetim Kurulu Başkanı 

Mehmet Özsakarya, Mimarlar 

Odası İzmir Şubesi Başkanı Hasan 

Topal, İMO İzmir Şubesi Sayman 

Üyesi Ali Fuat Günak, TEK Gıda-İş 

Genel Başkan Danışmanı Ömer 

Seyfi Atılgan, ESM İzmir Şube 

Başkanı Alim Murathan katıldılar. 

Gündemde ilk olarak Şube YK 

Başkanı Sedat Gülşen konuşmasını 

gerçekleştirdi. Gülşen'in konuş-

masından önce 30 Aralık 2009 

tar ih inde aramızdan ayr ı lan 

Şubemiz 6. Dönem Yönetim Kurulu 

Başkan Yardımcılığı, 14. ve 15. 

Dönem Yönetim Kurulu Başkanlığı 

ve EMO 32. Dönem Onur Kurulu 

ü y e l i ğ i n i  ü s t l e n e n  H a l d u n  

Büyükdora'ya i l işkin fotoğraf 

sunumu delegelere sunuldu.

Sedat Gülşen konuşmasında iki 

yıllık çalışma dönemi boyunca 

birlikte düşünme, 

birlikte üretme ve 

birlikte yönetme" 

mekanizmalarını 

güçlendiren bir 

çal ışma anla-

yışını uygula-

maya çaba gös-

terdiklerini ifade ederek; dönem 

içerisinde gerçekleştirilen etkinlik ve 

çalışmaların özetini sunduğu 

konuşmasına şöyle devam etti .

• U z m a n l ı k  a l a n l a r ı n d a  1 4  

komisyonda görev alan 149 üye,

•2 il temsilciliği, 13 ilçe temsil-

ciliği, 41 işyeri temsilciliği,

•Aydın, Manisa, İzmir illerinde 3461 

üye, 

•MMO İzmir Şubesi birlikteliği ile 

gerçekleştirilen Asansör Sempoz-

yumu 2008; 10 oturumda 34 bildiri 

3 poster bildiri, 1 panel, 2 çalıştay, 

1 seminer; 628 katılım

•Ulusal Elektrik Tesisat Kongresi 

kapsamında aynı anda 5 etkinlik; 

(Aydınlatma Sempozyumu, Oto-

masyon Sempozyumu, Elektronik 

Güvenlik Sistemleri Sempozyumu, 

SMM Forumu, Yüksek Gerilim 

Çalıştayı) 75 bildiri , 2 panel, 1 özel 

oturum, 1024 katılım

•MİSEM kapsamında 10 farklı 

konudaki 33 eğitime 606 katılım

•3 farklı ilde 36 farklı konuda seminer 

ve sunumlara 1904 katılım

•3 uluslararası fuara üye orga-

nizasyonuna 365 katılım

•Manisa OSB ile birlikte Sanayide 

Enerji Verimliliği etkinliğine 75 

katılım

•Kemalpaşa OSB ile birlikte Sana-

yide Enerji Verimliliği etkinliğine 

48 katılım

•Ege Üniversitesi ile Elektrik-

Elektronik Mühendisi ünvanlı 

üyelerimize eğitim sisteminden 
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kaynaklı eksikliklerin giderilmesi 

amaçlı düzenlenen derslere 130 

katılım 

•Üye Toplantıları 515 katılım

•Söyleşi ve Paneller 952 katılım

•Film gösterimleri 40 katılım

•Tiyatro gösterileri 300 katılım 

•Doğa yürüyüşleri 25 katılım

•Perşembe söyleşileri 268 katılım

•Bahar baloları 309 katılım

•Dans kursu 21 katılım

•Şube  kuru luş  y ı ldönümü 

etkinlikleri 1081 katılım

TOPLAM 8.291 adet katılımcı 

•EMO Genç Yaz Eğitim Kampına 

ulusal düzeyde 126 öğrenci katılımı

•TOPLAM 12.727 adet denetim, test 

ve danışmanlık hizmeti

•TOPLAM 20.964 adet proje ve 

sözleşme denetimi

Bu rakamlar Şubemizin önemli 

bir etkinlik düzeyine ulaştığını işaret 

eden, siz üyelerimizden aldığımız 

güç ve katkılarla, toplumumuzun 

desteğinin göstergesidir”. Konuş-

masına küresel kriz ve mühendislere 

etkisine değinen Sedat Gülşen; 

“teknoloji üretmek yerine taşeronluk 

hizmeti veren, mühendislik hizmetini 

pazarlamacılık olarak gören sanayi-

leşme anlayışımız iflas etmiş, kuru-

luşlarımız bu krizle birlikte bir bir ka-

panmış, gelişmenin anahtarı olarak 

gösterilen genç nüfus ise sokağa 

terk edilmiştir. Kentlerimizdeki genç 

nüfusta işsizlik oranı ise %26,6 dır. 

Artık kentimizdeki her dört gençten 

biri işsizdir” diyerek kamu kurumla-

rında yaşanan özelleştirme süreçle-

rine değindi. TMMOB'nin toplumdan 

uzak, çevresindeki olaylara duyarsız 

bırakılmaya çalışıldığını belirten 

Sedat Gülşen; Kamu kurumu 

niteliğinde meslek odası olmamız, 

demokratik kitle örgütü olmamızın 

sorumluluğunu taşımalıyız. Toplu-

mumuza, topluluğumuza karşı 

görevlerimizi unutmamalıyız. Bize 

biçilen iktidarın noterliği ya da 

borazanlığı görevini ret ediyoruz. 

Odamızın bağımsızlığına, özerk 

yapısına halel getirmedik, getirtme-

yeceğiz” dedi. Çalışma dönemi 

içinde emeği geçenlere teşekkür 

ederek konuşmasını noktalayan 

Sedat Gülşen'in ardından konuk 

konuşmaları bölümüne geçildi.

Konuk konuşmaları bölümünde 

Tekel işçilerinin direnişini destek-

lediğini ifade ederek konuşmasına 

başlayan EMO Yönetim Kurulu 

Başkanı Musa Çeçen; yaşanan 

krizde TMMOB'nin ülke için ne kadar 

önemli olduğunun bir kez daha görül-

düğünü belirtti. Çeçen konuşmasına 

şöyle devam etti: "TMMOB Türki-

ye'de demokrasinin sigortası konu-

mundadır. Biz yasayla kurulmuş 

kamu organın 

içinde yer alan bir 

yapıyız ve bu 

yapımızdan ra-

hatsız olan ke-

simler bizden ra-

hatsız bir yapıda 

faaliyet gösteriyorlar. Biz gerçeğin ve 

doğrunun peşindeyiz. Tek kaygımız 

aydınlık bir Türkiye'nin kurulma-

sıdır." Sözlerinin kamu yararını 

gözeten TMMOB'a bağlı meslek 

odalarının hukuksal girişimlerine 

değ inerek  sürdüren  Çeçen ;  

EMO’nun kamu yararına yönelik 

açtığı 45 dava olduğunu belirtti. 

Kamu tekeli olması gereken enerji 

sektöründe yaşanan TEDAŞ özel-

leştirmelerinin çalışanlar, tüketiciler 

açısından olumlu sonuçlar getirme-

yeceğini ifade eden Çeçen özelleş-

tirmelerden bir an önce vazgeçilmesi 

gerektiğini belirtti. Genel kurulun 

başarılı geçmesi dileğiyle konuş-

masını noktalayan Musa Çeçen'in 

ardından Bornova Belediye 

Başkanı Prof. Dr. Kamil Okyay 

Sındır  konuşmasını gerçekleştirdi.

Sındır konuşmasında TMMOB 

üyesi olmaktan 

gurur duyduğunu 

ifade ederek ko-

nuşmasını; "ya-

şanan süreç kü-

resel leşmenin 

örtü altıdaki kü-

resel sermaye-

nin küresel düzeyde egemenliğini 

oluşturan bir anlayış Türkiye'ye 

getirilmişti. Küreselleşme nedeniyle 

bugün yeniden kamusallık özlemi 

içerisindeyiz. Bugün yerel yönetici 

olarak konuşuyorum. Bir zamanlar 

kamu yönetimi üzerinde çok uğra-

şıldı. Ama reformu yapamadılar. 

5000’li yasalar ile aslında getirilenler 

yine de bu kamu yönetimi reformunu 

bir paket halinde getiremediklerini, 

kanunlar içerisinde paket paket 
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getirdikleri görülüyor. Bütün bunlar 

emeğin sömürüsünü ve vatandaşa 

gitmesi gereken hizmetin ülkenin 

kaynaklarının doğrudan ülke insa-

nına yansıması gerekenleri serma-

yeye aktarıyor. Koordinasyon kuru-

lunda kimseden korkmadan iki yıl 

düşünce ürettik. Enerjide bağımlı-

lığın ne boyutlara geldiğini gördük. 

Verimlilik öne çıkartılacakken 

NES'lerin yapılmasının konuşulduğu 

günlere geldik" sözleriyle noktaladı.

TMMOB İzmir İKK Sekreteri 

Ferdan Çiftçi de konuşmasında; 

meslek odalarının siyaset yapıyor 

eleştirilerine şu 

sözler le yanı t  

verdi: "Meslek 

alanlarına ilişkin 

kararlar siyasidir. 

Halk adına, emek 

adına yaptığımız 

ça l ışma la rdan  

rahatsız olanlar var. Tüm odaları-

mızla bir l ikte kent,  ülke ve 

toplumumuz için çalışmaya devam 

edeceğiz.”

MMO İzmir Şubesi Başkanı 

Mehmet Özsakarya konuşmasında 

meslek-meslektaş sorunlarının ülke 

sorunlarından ayrı tutulamayacağını 

belirterek, yaşa-

nan sürecin, çı-

kartılan yasa ve 

yönetmeliklerle 

TMMOB’un tabe-

la örgütü duru-

muna getirilmeye 

çalışıldığına dik-

kat çekti .  Şubemizle bir l ikte 

gerçekleştirilen asansör denetim-

lerinin kente yönelik meslek odaları-

nın yaptığı önemli girişimlerden biri 

olduğuna değinnen Özsakarya yeni 

çalışma dönemi içerisinde de EMO-

MMO işbirliğinin sürmesi dileğinde 

bulundu. 

Mimarlar Odası İzmir Şubesi 

B a ş k a n ı  H a s a n  T o p a l  d a  

konuşmasında şunları ifade etti: 

Mimarlara mühendislere siyaset 

yapmaya ilişkin 

artan bir şekilde 

tehdit bulunuyor. 

Yaşam alanlarını 

s i yase t  be l i r -

liyorsa bu çerçe-

vede siyaseti sor-

gulayacağız. İş-

siz, niteliksiz, değersiz süreçte 

eleştirel olmadan daha çağdaş, daha 

güvenli, planlı yaşam elde etmek 

olanaklı değildir. Akıldan, bilimden 

yana olanı toplumla bütünleş-

tirebilirsek yaşayanları daha mutlu 

edebileceğimiz alanlar yaratabiliriz.

İnşaat Mühendisleri Odası 

İzmir Şubesi Sayman üyesi Ali 

Fuat Günak; İMO İzmir Şubesi’nin 

kuruluşunda EMO İzmir Şubesi’nin 

katkılarının ol-

duğunu belirterek 

k o n u ş m a s ı n a  

başladı. Günak; 

55000 mimar ve 

mühendis işsiz ve 

her yıl üniversite-

lerden 230.000 

mezun var ve işsizler ordusuna 

katılıyor. Elimizdeki mevziler başka-

larına veriliyor ve bu mevziler 

daraltılmak isteniyor" dedi. TOKİ’de 

yaşanan sürece değinen Ali Fuat 

Günak; TOKİ’nin her türlü denetim 

ve yasal yükümlülükten muaf tutula-

rak rantın devlet eliyle dağıtıldığı bir 

kurum haline getirilmeye çalışıldığını 

belirtti.

TEK Gıda İş Genel Başkan 

Danışmanı Ömer S. Atılgan da 

TEKEL direnişinde büyük destek 

veren Odamıza 

teşekkürlerini ile-

terek; TEKEL dire-

nişinde insanların 

dayanışmayı öğ-

rendiklerini ifade 

etti. Atılgan şöyle 

devam etti: "Yaprak bakım işletme-

leri kapatılıyor. Özelleştirilmiyor. 

Böylelikle tarımcıyı yok ediyorlar. 

Vatandaşına sözleşmeli yurttaş 

olarak bakan bir devlet anlayışı. 

Muhtaç bırakılan insan topluluğu 

yaratılarak el öptürülmeye çalışan bir 

iktidar karşısındaki bu haklı direniş 

bugün 54. gününde. Bütün bunlara 

karşı bu ülkenin mühendisi baş 

kaldıracaktır."

ESM İzmir Şubesi Başkanı 

Alim Murathan da; 19 yıl önce 

Mengen’de durdurulan madenci 

eyleminin 19 yıl 

s o n r a  T e k e l  

işçileriyle devam 

ettiğini ifade etti. 

M u r a t h a n ;  

"Türkiye’de çok 

daha büyük bir 

ezilen kesim ve 

yoksulluk var. Gündelik hayatta çok 

büyük hak kayıpları yaşıyoruz. 4C 

esnek istihdam, örgütsüz yaşam ve 

ucuz emek demek. 20 milyon 

emekçinin boynuna boyunduruk 

olarak asılmış durumda. TEDAŞ’ta 

taşeron olarak çalışan emekçiler 12 

saat asgari ücretle çalışıyor. Bunlar 

değil de neden TEKEL emekçileri 

direniyor. Çünkü onlar örgütlüler. 

1980’den itibaren her şey örgütsüz-

leştirilmek isteniyor. TEKEL işçisinin 

eylemi işçi sınfının bir sınıfsal 

kaybetme kazanma noktasına 

gelmiştir. Kaybedecek ya da 

kazanacak olan TEKEL işçisi değil 

Türkiye işçileri ve emekçileridir" 

diyerek konuşmasını noktaladı.

Konuşmaların ardından Genel 

K u r u l d a  g ö r ü ş ü l m e k  ü z e r e  

komisyonların seçilmesi gündemine 

geçildi. Komisyonların seçiminin 

ardından Şube çalışma raporu 

Yazman Üye Özcan Uğurlu, mali 

rapor Sayman Üye Ulaş Birgör 

tarafından özetlenerek katılımcılara 

aktarıldı.
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Daha sonra Çalışma Raporu 

üzerine görüşler bölümüne geçildi. 

Çalışma Raporu üzerine Fahrettin 

Selçik, Mustafa Kaylı, Haşim Ayten, 

Veysel Erdem, Cemil Hepgül, Kadir 

Uzun, Nejat Gürsoy, Musa Çeçen, 

Uğur Erkan, Meltem Yıldırım, 

Mustafa Küçük, Mehmet Güzel, 

Dilek Seyhan, Ömer Karakul, 

Mahmut Erkasap, Musa Öztufan ve 

Cumhuriyet Alpaslan görüşlerini 

belirttiler. 

Fahrettin Selçik: Hiç taraf 

tutmayalım. Ben, 

o taraftan, bu 

taraftan değilim, 

hepinizin tarafın-

dayım. Bu demok-

rasi herkese lazım 

olacak, her za-

man lazım olacak. 

Geçmişte, Elektrik Mühendisleri 

Odasında bir dönem görev yaptım, 

birçok menfaatler sağlanmasına 

gayret ettim.  Demek ki Odada bizim 

bazı değişik fikirleri, değişik 

uygulamaları, değişik aktiviteleri 

ortaya koymamız lazım. Buna da 

muhalif, muvafık, hepimizin sahip 

çıkması lazım. Önce elektrik 

mühendisliği konusu konuşulsun.

Mustafa Kaylı: Burada meslek 

çıkarlarımız için bir araya gelmişiz. 

Eğer gerçekten meslek çıkarlarımız 

için bir araya gelmişsek, TEKEL 

işçileriyle hiç uğraşmamamız 

gerekiyor. Yani 

biz, burjuva sını-

fında mıyız, işçi 

sınıfında mıyız; 

bir kere bunun 

ayırdını yapma-

mız gerekiyor. 

Eğer biz, işçi sınıfındaysak, işçilerin 

de mühendisler için yürüdüğünü 

görmek istiyorum.

Haşim Ayten: Bunların hepsine 

baktığım zaman, tamamen siyasi ve 

ideolojik konuş-

malar olduğunu 

gördüm. Nere-

deyse yüzde 90-

95’i Elektrik Mü-

hendisleri Oda-

sının kapsadığı 

alanın dışındaki 

konularla uğraştığımızı gördüm. 

Bunu son derece yanlış buluyorum. 

Veysel Erdem: Ben, hayatımda 

hiç bu kadar eti-

ketlendiğimi gör-

medim arkadaş-

lar. AKP ile hiçbir 

ilgim yok, hiçbir 

alakam yok. Ama 

başından beri, 

1.5 aydır,  bir  

farklılık oluşturmak için burada bu 

harekete katıldığımdan beri, AKP 

aşağı, AKP yukarı, nereye gitsem 

öyle. İSKA’dan bir para alınmış, bu 

parayla biz bu işleri yapmışız. 

Cemil Hep-

gül: Biz, projeler 

üretiyoruz; 23 ta-

ne proje yaptık 

arkadaşlarla be-

raber, çıkardık. 

Ama karşı taraf-

tan sadece saldırı yapılıyor; “Siz 

AKP’lisiniz” diyorlar. Burada bir 

şeyler yapmak için aday olduk ve 

yaptığımız toplantılarda Elektrik 

Mühendisleri Odası’nın farkında-

lığını yarattık.

Kadir Uzun: Katılımcılıktan 

bahsediyoruz. 3400 küsur üyemiz 

varken,  Gene l  

Kurulda 200 üye 

ya var, ya yok. 

Aynı konu seçim-

ler için de geçer-

lidir. Çok düşük 

katılımlarla seçim-

ler yapılmaktadır.

Nejat Gürsoy: Siyaset olmadan 

hiçbir şey olmaz. 

Siyaset olacak. 

Yaptığımız her 

harekette aslında 

siyaset de vardır. 

“S iyaset  yap-

mayalım” demek 

de aslında siya-

setin ta kendisidir. Ben tam tersine, 

Odanın olabildiğince siyasetin içinde 

olması gerektiğine inanıyorum. 

Musa Çeçen: 2 yıldır bu Odayı 

temsil ediyorum her yerde, Odanın 

genel politikalarını anlatıyorum, 

hiçbir itiraz gelmiyor; fakat burada, 

kendilerini Yenilikçi Mühendisler 

olarak adlandıran meslektaşlarım 

buna yönelik eleştirilerde bulunu-

yorlar. Bu arkadaşlarımızın örgütü 

hiç tanımadıkları ortada. Bu örgütü 

zerre kadar tanımıyorsunuz. Tanı-

mak için de çaba sarf etmiyorsunuz. 

Çünkü Genel Kurulda yenildikten 

sonra örgüte hiç uğramıyorsunuz.

Uğur  Erkan :  Ge l i r - g i de r  
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tablosunu detaylı incelediğinizde, 

2008-2009 arasında ülkemizde 

y a ş a n ı l a n  b u  

büyük kriz neti-

cesinde, Oda-

mızın ancak bir 

y ü z d e  1 0 ’ l u k  

kayıp yaşadığını 

görüyoruz. Bu da 

Sayın  Başba-

kanın, bazı kurumları ve kişileri bu 

krizin teğet geçtiği sözcüğünü 

doğruluyor bence. Ama benim gibi 

serbest mühendis ve müşavirler, 

açık söylüyorum, yüzde 50’lerin 

üzerinde kayıplara uğradık; yani bizi 

teğet geçmedi. 

Meltem Yıldırım: Ben, aksine, 

emek  eksen l i  

mücadelenin da-

ha da fazla üze-

r ine g id i lmesi  

gerektiğini düşü-

nüyorum. Çünkü 

söylemde, evet, 

söylüyoruz; ama 

eyleme gelince, pratiğe gelince, 

bence eksiklikler vardı, geçtiğimiz 

dönemde de vardı. Ama önümüzdeki 

dönemde bu mücadelede daha da 

güçlendirilmeli, üzerine gidilmeli diye 

düşünüyorum. özellikle örgütlenme 

konusunun birinci görev olarak 

alınması gerekiyor.

Mustafa Küçük: Bütünüyle 

meslek alanımıza ilişkin uygulamayı 

yapmak, mesleğimizi icra etmek ve 

bu çerçevede 

m e k a n i z m a y ı  

çizmek, odala-

rımızın ya da 

meslek odala-

rının görev ve 

yetki alanlarıy-

ken; bugün bu-

nun önüne, bu uyum sürecinin bir 

parçası olarak başka şeyler konul-

muş. Deyim yerindeyse, yakında 

neyle karşılaşacağımızı henüz 

bilememekle birlikte, bunun odalar-

dan başka alanlara kaydırılmasının 

altyapısı oluşturuluyor. Kuşkusuz, 

onları da yakında birlikte yaşa-

yacağız.

Mehmet Güzel: TEDAŞ’la EMO 

arasında bir iliş-

k in in  y ı l l a rd ı r  

kurulamaması.  

U z u n  s ü r e d i r  

TEDAŞ’ta yöne-

t i c i l i k  y a p a n  

arkadaşlarımızın, 

hem de EMO 

üyesi olan arkadaşlarımızın ilişki 

kurmaktan kaçınmaları, hatta açıkça 

karşı çıkmaları ve engel olmaları, bu 

sorunu 26. Dönemde çözemedik, 

ondan önce çözemedik. Hepiniz 

yaşadınız, duydunuz. EMO TEDAŞ 

Komisyonu kuramadık, yazılarımıza 

cevap alamadık, istediğimiz bilgileri 

alamadık, doküman alamadık, 

istatistik alamadık; yani sektöre ait 

bir şey söyleyeceğiz, ana bileşenler-

den bir tanesiyle bilgi alışverişi yok, 

mesleğin düzenlenmesiyle ilgili 

yapmak istediğimiz çabalara karşı 

durmak söz konusu. İşletme sorum-

luluğu aynı şekilde; çok söylendi 

burada. 

Dilek Seyhan: Bugün burada 

bakıyorum ki, sa-

dece farklı görüş-

lere karşı farklı 

kişiler farklı fikir-

lerini sunarak, 

farklı alkışlarda 

bulunuyorlar. Biz-

ler hepimiz elek-

trik mühendisiyiz, elektronik mühen-

disiyiz, hepimiz mühendisiz. Burası, 

birbirimize düş-

man olduğumuz 

bir yer değil ben-

ce. 

Ömer Kara-

kul: Odayı politik 

olmakla eleştiri-

yorsunuz. Ben, aslında politik bir 

niteliğinin çok fazla olmadığını 

söylüyorum. Aksine, çok daha fazla 

politik olması gerektiğini söylü-

yorum. 

Mahmut Erkasap: Emeğiyle 

para kazanan bir 

insanım, yoğun 

çalışıyorum ve 

belki hiçbirinizin 

Odaya ihtiyacı 

benim kadar ol-

mamıştır. Benim 

bir kere Odaya 

ihtiyacım oldu, Oda ile yaşadıklarım 

nedeniyle Yenilikçi Mühendisler 

Platformunda yer aldım.

Musa Öztufan: Bugüne kadar 

hiç kimsenin siyasi düşüncesini çok 

fazla öne çıkarmadık, hiç sormadık 

zaten. Bizim için 

onun mesleğe 

bakış açısı ve 

demokrasiye ba-

kış açısı önem-

liydi ve Odada 

çalışması önem-

liydi. Çünkü şu 

var: Odadaki işleri kim yapacak 

arkadaşlar?! Biz, parayla pulla adam 

çalıştırmıyoruz. Bu açıdan bakıl-

dığında, Yönetim Kurulumuzu, ge-

çen dönemi gerçekten başarıyla 

bitirdiği için kutlamak istiyorum. Çok 

güzel bir kongre de yaptı. Biliyor-

sunuz, Elektrik Tesisat Kongresi’ni 

bu dönemde yaptık, oldukça da 

başarılı geçti. 

A.  Cumhuriyet  Alpaslan  

Elektrik Mühen-

d i s l e r i  O d a s ı  

İzmir Şubemizin 

Çalışma Raporu 

hepimizin elinde. 

O rapor içerisinde 

Denetleme Kuru-

lunun yapmış ol-

duğu raporlar da var Bakın, har-

camalar konusunda en sonunda 



diyoruz k i ,  “Tüm gider lerde 

ekonomik olma yönünde özenli 

davranıldığı ve tüm harcamaların 

yönetmelik ve tüzüklere uygun 

olduğu takdir edilmiştir.”

Görüşmelere ilişkin 27. Dönem 

Yönetim Kurulu adına Sedat Gülşen 

üyelerin dile getirdiği görüş ve 

önerilere verdiği yanıtta şunları dile 

getirdi: “Eleştirilerin bir kısmı konuk 

konuşmacılara yönelik geliştiği için 

biraz gel-git’ler de oldu. Hangisi 

bizim dönemimiz, hangisi bizden 

öncesi, hangisi gelecek dönemimize 

ilişkin tam anlayamadım. Ama güzel 

tarafı da bu belki. Burada bu kürsüyü 

kullanıp, eleştiri yapan bütün 

meslektaşlarımıza, özellikle gelecek 

dönemimizi şekillendirmesi açısın-

dan düşüncelerini aktardıkları için 

teşekkür ediyorum. Hiçbir arkadaşım 

Odada çalışmamız görev almamız 

engelleniyor veya siyasi görüşle-

rimizden dolayı dışlanıyoruz demek 

hakkına sahip değil. Özellikle 

komisyon yapılarımızda hiçbir 

zaman kimin ne düşündüğüyle ilgili 

tek bir soru sorulmamıştır. Sonuçta 

demokratik kitle örgütü olmanın 

sorumluluğunu bizim burada 

hissetmemiz, yaşam tarzı olarak 

benimsememiz ve uygulamalarını 

gözden geçirmemiz gerekiyor... 

EMO amblemiyle ilgli çok net 

açıklamalar var. 30. yıl kutla-

malarıyla ilgili olarak bir yarışma 

sonucu oluşturulan ve ışığı, 

aydınlanmayı, aydınlatmayı temsil 

ediyor. Buna karşı çıkmak neyi ifade 

ediyor? Bunları  fe lsefesiy le,  

anlayışıyla ortaklaşa değerlen-

dirmek gerekiyor diye düşünü-

yorum... Biz mesleğimizin politika-

sını yapıyoruz, yapacağız da, yap-

mak zorundayız; tek bir işsiz üyemiz 

ka lmayana kadar  yapmamız 

gerekiyor. İşsiz üye oranımız bu 

dönemki kadar yükselmemişti”.

Yönetim Kurulu'nun aklan-

masından sonra Şube tahmini 

bütçesi oluşturularak karara bağ-

landı. 

Komisyon raporlarının görüşül-

mesi gündem maddesinde Mühen-

dislik Eğitimi Komisyonu Raporu 

Özgür Tamer tarafından sunuldu. 

Rapor üzerine Şebnem Seçkin 

Uğurlu’nun görüşlerini belirtmesinin 

ardından Enerji  Komisyonu 

Raporu H. Avni Gündüz tarafından 

üyelere aktarıldı. Enerji Komisyonu 

Raporu’na ilişkin Muammer Argün, 

Haşim Ayten, Musa Çeçen, Mehmet 

Mungan, Musa Öztufan ve Mahir 

Ulutaş görüş ve önerilerini dile 

getirdiler.

Raporların okunmasının ardın-

dan Şube Yönetim Kurulu ve Oda 

Genel Kurulu delege asil ve yedek 

adaylarının belirlenmesine geçildi.

Genel Kurulun dilek ve öneriler 

başlıklı gündem maddesinde YEK 

Yasası, A tipi muayene kuruluşları 

ve Telekomünikasyon Komis-

yonları kurulması ile Şube hizmet 

binası gayrimenkul alımı ile ilgili 

önergeler kabul edilerek Genel Kurul 

tamamlandı.

7 Şubat 2010 Pazar günü 

Şubemizde seçimler gerçekleştirildi. 

Seçimlere "Demokrat Mühendisler 

(N. Sedat Gülşen,  Mahir Ulutaş, 

Mehmet Güzel, Murat Yapıcı, 

Şebnem Seçkin Uğurlu, Mustafa S. 

Çınarlı, Bülent Uzunkuyu, Mükremin 

Zülkadiroğlu, Abdullah Yavuzlar, 

Mehmet Hepzarif, Hasan Şahin, 

Seyhan Çetin, Onur Günduru, Deniz 

Ülker)” ve “Yenilikçi Mühendisler 

(Cemil Hepgül, Dilek Seyhan, İrfan 

Arabacı, Mahmut Erkasap, Mehmet 

Mungan, Sadettin Güldar, Veysel 

Erdem, Orhan Yılmaz, A. Burak 

Pala,  Kadir Uzun, Gürkan Çançin, 

Zeki Kaya, Özcan Saç, Melike 

Demirel)” adı altında iki liste katıldı. 

1129  üyen in  oy  ku l l and ığ ı  

seçimlerde 1111 geçerli oyun 

766’sını Demokrat Mühendisler 

Grubu 305’ini Yenilikçi Mühendisler 

Grubu aldı.
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genel kurul

Şubemizin 28. Olağan Genel Kurulu ve seçimlerine üye duyarlılığını yerine getirerek katılan, 

destek veren tüm üyelerimize teşekkür eder, 28. Çalışma Döneminde etkinliklerimizde 

birarada olmayı dileriz.
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yönetim kurulu

1961 yılında Manisa Gördes'te doğdu. Liseyi Çınarlı Endüstri Meslek Lisesi Elektronik Bölümü'nde tamamladıktan 

sonra1982 yılında Ankara Devlet Mühendislik Mimarlık Akademisi Elektrik Mühendisliği Bölümünden mezun oldu. Petkim 

Aliağa Tesisleri Aromatikler şantiyesinde görev aldı. 1985-1988 yılları arasında İzmir Büyükşehir 

Belediyesi ESHOT Genel Müdürlüğü Etüd Proje Tesis Müdürlüğü'nde çalıştı. 1988 yılında EMO İzmir 

Şubesi’nde Teknik Müdür olarak göreve başladı. 2006 yılında emekli oldu. EMO İzmir Şubesi 23. Dönem 

Yönetim Kurulu Üyeliği, 27. Dönem Yönetim Kurulu Başkanlığı, EMO 34. ve 40. Dönem Denetleme 

Kurulu Üyeliği görevlerinde bulundu. Sedat Gülşen; özel bir firmanın İzmir Bölge Müdürlüğünde görev 

yapmaktadır.

1970 yılında İzmir’de doğdu. 1993 yılında İTÜ Elektrik Mühendisliği Bölümü’nden mezun oldu. 1993-

2000 yılları arasında Mikrotek Elektronik Sanayi A.Ş.’de ar-ge mühendisi, 2002-2006 yılları arasında 

Karya Mühendislik’in şirket ortağı oldu. Ocak 2007’den bu yana patlayıcı ortamlardaki elektrik tesisatı 

konularında serbest olarak çalışmaktadır. EMO İzmir Şubesi Otomasyon Komisyonu’nda üç dönem 

görev yapan Murat Yapıcı EMO İzmir Şubesi 27. Dönem Yönetim Kurulu üyeliği görevini yürütmüştür.

N. Sedat GÜLŞEN

Murat YAPICI

1959 yılında İzmir’de doğdu. 1982 yılında İTÜ Maçka Elektrik Fakültesi’nden mezun olduktan sonra 

sanayi kuruluşlarında çalıştı. SMM olarak faaliyetini sürdüren Güzel; EMO İzmir Şubesi 23, 24 ve 26. 

Dönem Yönetim Kurulu üyeliği görevlerinde bulundu. Mehmet Güzel; EMO 41. Dönem Onur Kurulu 

üyeliği görevini yürütmektedir.  

Mehmet GÜZEL

1976 yılında İstanbul’da doğdu. ODTÜ Elektrik ve Elektronik Mühendisliği Bölümünden 2001 yılında 

mezun oldu. 2005 yılında aynı üniversitenin Uygulamalı Matematik Enstitüsü’nden yüksek lisans 

derecesi aldı. 2004-2006 yılları arası EMO Ankara Şubesi 17.Dönem Yönetim Kurulu Sayman Üyesi, 

2006-2008 tarihleri arası EMO 40. Dönem Yönetim Kurulu Üyesi olarak görev yaptı. Süreç denetim ve 

otomasyon alanında faaliyet gösteren çeşitli  firmalarda  proje mühendisi ve proje lideri olarak çalışan 

Ulutaş, şu an özel bir şirkette bakım şefi olarak çalışmaktadır.

Mahir ULUTAŞ

1985 yılında Eskişehir'de doğdu. Söke Hilmi Fırat Anadolu Lisesi'ni 2003 yılında bitirdi. DEÜ Elektrik 

Elektronik Mühendisliği'nden 2007'de mezun oldu. 2005 ve 2006 yılının yaz tatillerinde EMO İzmir 

Şubesi'nde geçici olarak çalıştı. Lisans eğitimi süresince EMO-Genç Yürütme Kurulunda aktif olarak 

görev yaptı. 2007 Temmuz -Eylül ayları içinde EMO İzmir Şubesi’nde teknik görevli olarak çalıştı. EMO 

İzmir Şubesi 27. Dönem Yönetim Kurulu üyeliği görevinde bulunan Şebnem Seçkin Uğurlu 31 Aralık 

2007 tarihinden bu yana DEÜ Elektrik Elektronik Mühendisliği Bölümü'nde Araştırma Görevlisi olarak 

çalışmaktadır. 

Şebnem SEÇKİN UĞURLU

1954 yılında İzmir’de doğdu. 1979 yılında ODTÜ Elektrik Mühendisliği bölümünden mezun oldu. 

1979-1984 yılları arasında Petkim Aliağa Kompleksi’nde kontrol mühendisliği, 1985-1987 yılları 

arasında özel bir firmada şantiye şefliği görevlerinde bulundu. 1987’den bu yana kendi firmasında SMM 

olarak görev yapmaktadır. Bülent Uzunkuyu ayrıca; EMO İzmir Şubesi 22. ve 27. Dönem Yönetim 

Kurulu yedek üyeliği görevlerinde bulundu. 

Bülent UZUNKUYU

1973 yılında İzmir Tire'de doğdu. İzmir'de ilk ve orta eğitimi sonrasında 1998 yılında Yıldız Teknik 

Üniversitesi Elektrik Mühendisliği Bölümü’nden mezun oldu. İnşaat sektöründe çeşitli firmalarda elektrik 

mühendisi olarak görev aldı, Halkapınar Spor Salonu, Adnan Menderes Dış Hatlar Terminali, Büyük 

Efes Oteli yenileme, İzmir HRS geliştirme projelerinde görev aldı. EMO İzmir Şubesi 25. ve 27. Dönem  

Yönetim Kurulu Yedek Üyeliği görevinde bulundu. Şu anda özel bir firmanın Ege Bölge Müdürü olarak 

görev yapmaktadır.

Mustafa S. ÇINARLI

EMO İzmir Şubesi 28. Dönem Yönetim Kurulu Asıl Üyeleri
Başkan

Başkan Yardımcısı

Yazman

Sayman

Üye

Üye

Üye
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yönetim kurulu

1956 yılında İzmir'de doğdu. 1981 yılında İstanbul Devlet Mühendislik Mimarlık Akademisi'nden mezun 

oldu. 1983-2003 yılları arasında Türk Telekom İzmir İl Müdürlüğü'nde çeşitli kademelerde görev yaptı. 

2004 yılında emekli olduktan sonra; bir yapı denetim firmasında proje ve yapı denetçisi olarak görev 

yapmaktadır.

Mehmet HEPZARİF

1979 yılında İzmir'de doğdu. 1996'da Buca Endüstri Meslek Lisesini bitirdi. 2003 yılında Mustafa Kemal 

Üniversitesi Elektrik ve Elektronik Mühendisliği Bölümü’nden mezun oldu.  EMO İzmir Şubesi 27. Dönem 

Yönetim Kurulu yedek üyeliği görevinde bulunan Seyhan Çetin, halen İzmir Büyükşehir Belediyesi Fen 

İşleri Dairesi Başkanlığında kontrol mühendisi olarak görev yapmaktadır.

Seyhan ÇETİN

1958 yılında Urla’da doğdu. 1981 yılında İDMMA Işık Mühendislik Fakültesi’nden mezun oldu. 1982 

yılında Kemalpaşa Belediyesi’nde göreve başladıktan sonra TEK’e geçti ve 20 yıl Kemalpaşa’da görev 

yaptı. TEDAŞ’ın değişik kademelerinde görev yaptıktan sonra 2008 yılında TEDAŞ İzmir EDM’den 

emekli oldu ve Kemalpaşa Organize Sanayi Bölgesi Müdürlüğü’nde göreve başladı. EMO Kemalpaşa 

İlçe Temsilciliği, 24. ve 25. Dönem Yönetim Kurulu üyeliği görevlerinde de bulunan Zülkadiroğlu halen 

Kemalpaşa OSB İşyeri temsilcisidir.

Mükremin ZÜLKADİROĞLU

1956 yılında İzmir’de doğdu. İDMMA Kadıköy Mühendislik Mimarlık Fakültesi’nden 1981 yılında mezun 

olup aynı yıl TEK Şebeke Tesis Dairesi Başkanlığı 7. Grup Müdürlüğü’nde göreve başladı. Daha sonra 

Kayseri TEK Erciyes EDMM Yozgat İl Müdürlüğü, TEK Ege EDMM Manisa İl Müdürlüğü’nde Planlama 

Yatırım Başmühendisi, 1997 yılından sonra da TEDAŞ İzmir İl Müdürlüğü’nde Başmühendis Müdür 

Yardımcısı, Planlama ve Etüt Proje Müdürü olarak görev yaptı. 2006 yılından bu yana GEDİZ EDAŞ 

Planlama ve Proje Tesis Müdürlüğü görevini yürütmektedir.

Abdullah YAVUZLAR

Hasan ŞAHİN

1980 yılında İzmir’de doğdu. 2002 yılında İYTE Bilgisayar Mühendisliği bölümünden mezun oldu. 2005 

yılında Boğaziçi Üniversitesi Mühendislik ve Teknoloji Yönetimi bölümünde yüksek lisansını tamamladı. 

İYTE Mezunları derneği kurucuları arasında yer aldı. EMO İzmir Şubesi 26. Dönem Bilgisayar Mühendisliği 

Meslek Dalı Komisyonu üyeliğinde bulunan Günduru; 2004 yılından bu yana kendi firmasında teknolojik 

danışmanlık ve yazılım geliştirme hizmetleri sağlamaktadır.

Onur GÜNDURU

1966 yılında Malatya Karaca’da doğdu. İlk ve orta öğretimini Malatya’da tamamladı. 1984-1988 

döneminde Erciyes Üniversitesi Mühendislik Fakültesi Elektronik Mühendisliği Bölümü’nde eğitimini 

tamamladı. 1989 yılından itibaren PTT ve Türk Telekom’un değişik kademelerinde Mühendislik ve 

Müdürlük yaptıktan sonra 2006 yılında özelleştirme sürecinde Ege Üniversitesi’ne nakil oldu. Halen Ege 

Üniversitesi Hastanesi Klinik Mühendislik bölümünde tıbbi cihazlar üzerine görevini sürdürmektedir. 

EMO İzmir Şubesi’nde değişik Komisyonlarda görev yaptı. İzmir Şubesi Elektronik Meslek Dalı 

Komisyonu Sekreterlik ve Başkanlık görevlerinde bulundu.

EMO İzmir Şubesi 28. Dönem Yönetim Kurulu Yedek Üyeleri

1975 yılında Kırşehir’de doğdu. 1997 yılında Yıldız Teknik Üniversitesi Elektronik ve Haberleşme 

Mühendisliği’nden mezun oldu. Mezun olduktan sonra yangın alarm sistemleri, kapalı devre kamera 

sistemleri, güvenlik sistemleri ve geçiş kontrol sistemleri ile ilgili satış sonrası teknik destek mühendisi ve 

aydınlatma otomasyonu ile ilgili bir firmanın sistem satış ve kurulumu görevlerinde bulundu. Antalya ve 

İzmir Havalimanı projelerinde görev aldı. Halen TAV-İZMİR Uluslararası Terminal İşletmeciliğinde, 

elektronik ve güvenlik sistemlerinden sorumlu elektronik mühendisi olarak çalışmaktadır.

Deniz ÜLKER

Yedek Üye

Yedek Üye

Yedek Üye

Yedek Üye

Yedek Üye

Yedek Üye

Yedek Üye
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